

عرض المسافر

Almosafer Offer

Terms & Conditions

الشروط والأحكام

With nera Platinum and nera+ Signature cards

Enjoy **15% discount** on international hotel bookings & **5% discount** on international flights at Almosafer.

Use promo code: **ARB**

Period of Promotion: from 21st to 24th June, 2026

مع بطاقات nera البلاتينية و nera+ سيجنتشر

استمتع بخصم **15%** على حجوزات الفنادق خارج المملكة وخصم **5%** على تذاكر الطيران الدولي لدى المسافر.

استخدم الرمز الترويجي: **ARB**

مدة العرض: يسري العرض من 21 إلى 24 يونيو 2026

1. Offer is valid on nera Platinum and nera+ Signature cards when using the promotion code: ARB.
2. 15% discount for nera cardholders on international hotel bookings.
3. 5% discount for nera cardholders on international flight bookings.
4. Maximum discount is SAR 1,500 on both hotel and flight bookings.
5. No minimum spend requirement to avail the offer.
6. Offer limited to international flights and hotels only.
7. Offer is valid on 2 hotels booking and 2 flights per customer.
8. The offer is only valid on bookings that are paid for immediately, not "Pay later" option.
9. The offer is not applicable on bookings paid for using Apple Pay, Samsung Pay, mada Pay, Gpay or any digital wallets.
10. Offer is applied to the total booking amount, excluding the city tax & service fees or taxes (if any).
11. This offer can't be combined with any other promotion.
12. The offer is not valid for multiple voucher codes in a booking or paying using Wallet points.
13. Offer is not valid for travel agents.
14. The offer is not valid on any of the hotels under the Marriott International Inc chain.
15. Nera cards and Almosafer terms and conditions apply.

1. يطبق العرض على بطاقات nera البلاتينية و nera+ سيجنتشر عند استخدام الرمز الترويجي: ARB.
2. 15% لحاملي بطاقات nera على حجوزات الفنادق خارج المملكة.
3. 5% لحاملي بطاقات nera على تذاكر الطيران الدولي.
4. الحد الأقصى للخصم 1,500 ريال على حجوزات الفنادق والطيران.
5. لا يوجد حد أدنى للإنفاق للاستفادة من العرض.
6. يطبق العرض على تذاكر الطيران وحجوزات الفنادق الدولية فقط.
7. يطبق العرض على حجزين للفنادق وحجزين للطيران لكل عميل.
8. العرض متوفر لخيار الدفع المباشر فقط ولا يتوفر فيه خيار الدفع لاحقا.
9. لا يشمل العرض الدفع بواسطة أبل باي أو مدى باي أو سامسونج باي أو Gpay أو أي محفظة إلكترونية.
10. يسري العرض على المبلغ الإجمالي للحجوزات ولا يشمل ضريبة المدينة أو ضرائب /رسوم الخدمة (إن وجدت).
11. لا يمكن دمج هذا العرض مع أي عرض آخر.
12. لا يمكن استخدام أكثر من رمز ترويجي في الحجز الواحد أو الدفع بواسطة نقاط المحفظة مع هذا الخصم.
13. العرض غير صالح لوكالات السفر.
14. لا يسري العرض على أي من الفنادق التابعة لسلسلة فنادق ماريوت الدولية.
15. تطبق شروط وأحكام بطاقات nera والمسافر.